
 
 

 

          

 

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 10. oktober 2024 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 

Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Ingen 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 
Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et 
ordinært bestyrelsesmøde. 

1. Status fra udvalgene 

• Hans / Brosamarbejdet 

Der har været bro syn, og generelt ser der godt ud. Så forhåbentlig bliver der råd til udskiftning af 

broerne ved Skyttehuset, Aqua broen, og bro 21. Alle 3 klubber arbejder rigtig fint sammen om 

opgaverne. 

Der er et par steder hvor træerne kan udgøre en trussel mod liggende både. Der bliver rettet 

henvendelse til naturstyrelsen angående disse. 

• Lasse / Broholdet 

Afvaskningen af broerne sidste efterår har virkelig hjulpet på problemet med glatte broer. Så det 

bliver gentaget i år. Der bliver lavet en gennemgang af broerne når bådene er kommet på land, så 

der er et overblik over de opgaver der venter. 

Der er afholdt en opstartstur til skyttehuset for hele broholdet, som er gået fint. 

 

• Britta / Festudvalget  
Der har generelt været styr på arrangementerne året igennem. Der mangler stole til 
standerstrygningsarrangementet, vi prøver om vi kan låne nogen. 
 
 
 
 

 



 
 

 

 

 

• Jørn / Futte udvalget 

Tager den sidste skraldetur d.22 okt, og holder derefter fællesspisning med gule ærter. Senere på 

året tages fyr og sømærker ind. 

Futte bliver i vandet vinteren over af hensyn til broholdet. 

Det har været en god ide at fjerne skraldestativerne fra broerne rundt omkring, for der er ikke 

længere affald som ligger og flyder. 

Futte får fremover nye og andre opgaver end indsamling af skrald. Disse opgaver drøftes med 

Futte og Brosamarbejdet her i efteråret.  

• Gunner / Havnen 

52 nye medlemmer i år, samt der er handlet en del pladser.  

Der har været 2 meget trælse og uacceptable henvendelser. Den ene var et medlem som var inde 

og bruge toilettet, som efterfølgende blev bedt om at fremvise medlemskort for at bevise sit 

medlemskab.  

Den anden var en traktorfører, som blev mødt af kommentarer om hans kørsel. Vi har ikke nogen 

marina-politifolk blandt medlemmerne, så venligst stop med denne opførsel omgående. 

• Karin / Hus- og Plads udvalget 

Sæsonen er slut for i år. Der er afholdt årsafslutning på Di Angelo, og alle var meget tilfredse. Det 

er været en travl sæson pga. den megen regn, men heldigvis har der været mange til at hjælpe til. 

Der skal lyde en stor ros til hele holdet. Marinaen er virkelig velholdt og flot. 

 

• Jes / Redaktionsudvalget  
Udvalget ser på at revidere brolodsen, så den passer med den nuværende virkelighed. 

• Lasse / Sikkerhed 

Intet nyt at bemærke. 

• Per / Supportudvalget 

Der er styr på de daglige opgaver på havnen. 



 
 

 

 

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter. 

2. Gennemgang af sidste mødes referat 

3. Havnen 

• GD/Info vedr. tyveri, genanskaffelse, brændemærkning og videoovervågning.  

Vi har lånt en brændemærketang, som vi har bestilt et logo til, så vi kan få brændemærket de nye 

møbler når vi modtager dem i uge 46/47. Videoovervågning opsættes snarest. 

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• GD/Referat fra brugerrådet for sejlads på Gudenåen. Se vedlagte bilag.  

Kommunen vil ikke profilere broerne og Brosamarbejdet i søsystemet yderligere, hvilket vi finder 

en smule ærgerligt. 

Vi bemærker at der i gudenåkomiteen stadig nævnes at der arbejdes hen imod fossil fri sejlads. 

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning: 

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

• Pigemad  

Super fint arrangement, og holdet er sat til næste års mandemad. 

• Standerstrygning– 27. oktober kl. 10 –  

Der kommer et arrangement i januar, som arrangeres af et medlem (Per Walther). Bjarne Boe er 

med fra bestyrelsen. 

7. Kommende måneds opgaver. 

Gennemarbejdelse af udkast til nye vedtægter og reglementer for Marina og Bådelaug. 

8. Regnskab, budget, bevillings- og beslutningssager 

• GD/Aktuel regnskab vedlagt i bilag.  

9. Bordet rundt / Evt.  

Der bliver 2 både som overvintrer i vandet i marinaen. Begge har skærpet tilsynspligt, 

specielt ved frostvejr, samt skal forevise forsikringspolice. 

10. Næste møder: 

• d. 14. november 2024 kl. 17.00 

11. Godkendelse af referat 


